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Gemeente Zevenaar 
t.a.v. College van Burgemeester en Wethouders  
Postbus 10 
6900 AA Zevenaar 
 
cc. Gemeenteraad 
 
Nijmegen, 17 april 2020 
 
Onderwerp: Lokale horeca in acute nood; Kwijtschelding lokale lasten 
Contactgegevens: Bart Kennis: b.kennis@khn.nl / 06-53394702 
  
  
Geacht college, 
  
De Coronacrisis heeft een enorme impact op onze maatschappij. Allereerst gaan onze gedachten 
uit naar het grote aantal zieken en de grote zorgvraag binnen de gemeentegrenzen. 
 
Inmiddels heeft de crisis ook op de lokale economie fors ingegrepen. De sluiting van alle eet- en 
drinkgelegenheden en de forse omzetdaling bij de overige horecagelegenheden brengen veel 
ondernemers in liquiditeitsproblemen en heeft de werkgelegenheid fors gereduceerd.  
 
Ook uw gemeente heeft al diverse steunmaatregelen genomen, zoals uitstel van betaling van 
gemeentelijke heffingen, waar we dankbaar voor zijn. Evenals voor de snelle uitvoer van de TOZO-
regeling. 
 
Sindsdien is duidelijk geworden dat de Coronacrisis betekent dat heel veel horecabedrijven 
voorlopig gesloten moeten blijven. En dat de bedrijven die nog enige omzet weten te behalen, dit 
niet rendabel kunnen doen.  
Ook als langzamerhand overgegaan zou worden naar de 1,5-meter ecoomie, is duidelijk dat dit 
voor veel horecabedrijven betekent dat ze niet kunnen functioneren omdat er gewoon onvoldoende 
ruimte in het bedrijf is (bijvoorbeeld in de keuken, toiletten, parkeergelegenheid etcetera). Voor 
anderen betekent het dat ze wel wat omzet kunnen genereren, maar dat dit bij lange na niet 
rendabel zal zijn. 
 
Om die redenen schreef Koninklijke Horeca Nederland afgelopen week in een brief aan de VNG, 
dat uitstel van lokale belastingen helaas niet genoeg zal zijn om de lokale horeca te helpen. Het 
uitstel van de heffing van lokale lasten dient omgezet te worden in kwijtschelding van lokale lasten. 
Alleen dat zal als lokale maatregel meehelpen om horecabedrijven door de crisis heen te krijgen.  
Hierbij dus ene dringende oproep om de horecaondernemer te ontzien: we hebben de bhoreca in 
de nabije toekomst weer heel hard nodig. 
 
De volgende steunmaatregelen van gemeente zijn volgens KHN op de korte termijn noodzakelijk: 
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 Gedurende de crisistijd wordt geen belasting  geheven op zaken die gerelateerd zijn aan 
het kunnen uitoefenen van een (horeca)bedrijf. Denk hierbij aan precariobelasting, 
terrasbelasting, toeristenbelasting. Concreet betekent dit dus het niet innen en 
kwijtschelden van lokale belastingen. 
 

 Daarnaast kan de lokale economie gestimuleerd worden door ook op de andere 
grondslagen (OZB, riool- en waterheffing) kwijtschelding te realiseren. 
  

 Ten aanzien van leges voor nieuwe vergunningen en/of verlenging van bestaande 
vergunningen zou het een concrete verlichting zijn wanneer die, in ieder geval voor de 
periode dat de corona-crisis aanhoudt, niet in rekening worden gebracht.   
 

 Verhuurders dienen door de gemeente te worden aangesproken om huurders in deze 
moeilijke tijd tegemoet te zien. Eventuele belastingkortingen voor verhuurders (zoals OZB) 
dienen enkel te worden gegeven indien de verhuurders de huurders ook tegemoet komen 
door de huur (gedeeltelijk) kwijt te schelden. 

 
 Maak collectieve regelingen waarbij ondernemers op voorhand vrijgesteld worden van de 

belastingplicht. Dit voorkomt dat ondernemers individuele aanvragen moeten doen en 
mogelijk gedurende het proces al in de liquiditeitsproblemen komen. Ook voorkomt dit een 
overbelasting van de medewerkers bij de aanvraagloketten.  
 

 Ondanks dat banken aan ondernemers een borgstellingskrediet kunnen geven, waarbij de 
rijksoverheid voor een flink deel va het krediet garant staat, zijn de banken heel 
terughoudend in het verstrekken van dit krediet. Ook zijn vaak de rentepercentages stevig. 
We verzoeken de gemeente om ook de bank in uw regio aan te spreken om flexibeler en 
ruimhartiger te zijn richting ondernemers die door deze tijdelijke crisis in de problemen 
komen. 

 
Natuurlijk gaan we hierover desgewenst graag met u in gesprek. We zijn inmiddels ook al in prettig 
en constructief overleg met het Economisch Crisisteam dat is gesteld vanuit de Veiligheidsregio 
Zuidwest Gelderland. 
Ook willen we heel graag samenwerken en met u afstemmen over toekomstige mogelijkheden om 
de horeca weer te kunnen laten functioneren, bijvoorbeeld in een 1,5-meter economie. 
 
Sterkte, succes en wijsheid in deze moeilijke tijd. 
 
 
Met een gastvrije groet,  
 
  
  
Bart Kennis 
Koninklijke Horeca Nederland 
regiomanager 


